
Rada města Beroun

ZÁPIS
z 21. schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 17. 7. 2019

od 14:00 hodin v místnosti rady města

Přítomni:

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

Předsedající:

Ověřovatelé:

RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Mgr. Eva Chlumská, radní
Mgr. Olga Chocová, radní
Mgr. Ivan Kus, radní'
Ing. Irena Mastná, radní
Ing. Michal Mišina, místostarosta
Leona Pinkasová, zapisovatelka

Ing. Zdeňka Slivková, zástupce tajemníka
Mgr. Dušan Tomčo, místostarosta

Mgr. Ildikó Fráňova, právník
Ing. Jiří Chalupecký, tajemník

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Ing. Irena Mastná, radní

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

Číslo

bodu

Bod

Komentář

l. Zahájeni

Schůzi rady města zahájila ve 14. 00 hod starostka RNDr. Chalupová.
Ověřovatelkou stanovila Ing. Mastnou.

RNDr. Chalupová omluvila nepřítomnou právničku městského úřadu Mgr. Fráňovou a nepřítomného
O. _ • _ _^A... _ ..-

tajemníka úřadu Ing. Chalupeckého, kterého na dnešní schůzi zastupuje vedoucí Kanceláře
tajemníka Ing. Slivková. Připomněla termín dalšího jednáni' rady města, který je stanoven na 14. 8.
2019.
Mař. Kus se omluvil, že z pracovních důvodů opustí jednání rady města v 17 hodin.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

2. Připomínky k zápisu z 20. zasedání Rady města

K zápisu z 20. schůze rady města konané dne 26. 6. 2019 nebyly podány žádné námitky ani
připomínky.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka
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3.

4.

5.

6.

347/21/RM/2019 Program schůze rady města

[. Rada města schvaluje

program schůze rady města konané dne 17. 7. 2019.

^NDr. Chalupová předložila radě města návrh programu schůze rady města. Upozornila na dalš
/olné návrhy, které přítomní obdrželi na jednací stoly před zahájením jednání. Navrhla jejich
projednání v jednotlivých "blocích" jednání.
^adnís návrhem souhlasili.

'ředkladatel: RNDr. Soňa Chalupová Hlasování

Zpracovatel: Leona Pinkasová Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Fyp dokumentu: Usnesení Usnesení: Přijato

[nformace o plnění usnesení

(informacím o plnění usnesení rady města nebyly vzneseny žádné dotazy.
íadní vzali informace na vědomí.

'ředkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Í48/21/RM/2019 Zápis z jednání pracovní skupiny - letopisecká komise, konaného dne 3.
>. 2019

C tomuto bodu jednání byli přizváni:

ng. Zdeňka Slivková

. Rada města bere na vědomí

Zápis z jednání pracovní skupiny - letopisecká komise, konaného dne 3. 6. 2019.

:ápisem z jednání pracovní skupiny - letopisecké komise provedl její předseda Mař. Kus. Uvedl, že
iracovní skupina se zabývala především zápisem do kroniky města Beroun za rok 2018 a dále
lávrhy názvu nových ulic.

'ředkladatel: Ing. Zdeňka Slivková Hlasování

:pracovatel: Kamila Benáková Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

yp dokumentu: Usnesení Usnesení: Přijato

49/21/RM/2019 Zápis do kroniky města Beroun za rok 2018
: tomuto bodu jednání byli přizváni:

larie Kopřivová

. Rada města souhlasí

s předloženým návrhem zápisu do kroniky města Beroun za rok 2018.

I. Rada města ukládá

. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. po realizaci zápisu do kroniky zajistit její předložení starostce města k podpisu.

Termín: 30.9.2019

o jednání rady města se dostavila lna. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit.
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•ale byla k projednání tohoto bodu jednání přizvána paní Kopřivová, kronikářka města.
.
NDr. Chalupová uvedla, že návrh zápisu do městské kroniky za uplynulý kalendářní rok projednala
iracovní skupina - letopisecká komise a navrhla drobné změny. Upravený návrh zápisu je nyní
)ředkládán radě města.

/|QLJ<ŮS ocenil náročnou práci kronikářky.

redkladatel: Ing. Simona Boldi
:pracovatel: Ing. Pavla Dvořáková
yp dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

7. 350/21/RM/2019 Poskytnutí Záštity města Beroun na akcí Beroun Bike Maratón 2019

[. Rada města souhlasí

s poskytnutím Záštity města Beroun nad akci' "BEROUN BIKE MARATÓN 2019", která se koná
dne 22. 9. 2019, jejímž pořadatelem je Bc. Michal Szabó, IC: 05207835, se sídlem Na
Horizontu 479, 267 Ol Králův Dvůr.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit předání záštity nad uvedenou akcí

Termfn: 31. 7. 2019

lna. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, předložila radě města návrh na
poskytnutí Záštity města Beroun na akci Beroun Bike Maratón 2019, která se bude konat dne 22. 9.
2019.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Michaela Zítová
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

351/21/RM/2019 Zápis č. 4 z Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun

I. Rada města bere na vědomi

zápis č. 4 ze zasedání Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun ze dne 13. 6. 2019.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit
1. 1. informovat členy Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun o výsledku zasedání

Rady města Beroun ze dne 17. 7. 2019.

Termín: 30. 9. 2019

Mař. Kus, místopředseda komise pro cestovní ruch, provedl zápisem z jednání komise. Upozornil
radu města na usnesení komise, která konstatovala, že z pohledu investic a cestovního ruchu by
mělo být řešeno využití lokalit Brdatky - Zdejcina, Městská hora a nábřeží kolem Berounky od
Štulovny po lávku včetně náhonu. Komise doporučila radě města, aby do svého plánu práce
zařadila zpracování ideových záměru pro využití výše zmíněných lokalit.
Mař. Kus doplnil, že návrhy komise by se měly začít zabývat dotčené odbor/.
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Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Bc. Eliška Švandová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

352/21/RM/2019 Žádost o souhlas zřizovatele se zapojením MKC Beroun do Programu na
podporu turistických informačních center Středočeského kraje pro rok 2019

I. Rada města souhlasí

s tím, aby se Městské kulturní centrum, IC:00335371, se sídlem Holandská 118, 266
Ol Beroun-Centrum, zapojilo do Programu na podporu turistických informačních center
Středočeského kraje pro rok 2019.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. informovat ředitele Městského kulturního centra Zdeňka Veselého, IČ: 00335371, se
sídlem Holandská 118, 266 Ol Beroun-Centrum, o udělení souhlasu..

Termín: 26. 7. 2019

lna. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, předložila radě města žádost o souhlas

se zapojením Městského kulturního centra Beroun do Programu na podporu turistických
informačních center Středočeského kraje pro rok 2019.
RNDr. Chalupová doplnila, že náklady budou financovány z rozpočtu MKC, městu Beroun získáním
dotace neplyne žádný finanční závazek.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

10. 353/21/RM/2019 Informace o schválení dotace pro 2. ZS a MS Beroun - Šablony II

I. Rada města bere na vědomí

že 2. základní škola a mateřská škola Beroun, IČ: 47515775, se sídlem Preislerova 1335, 266
Ol Beroun, získala dotaci z Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání ve výzvě
Šablony II Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy ve výši 2 787 426 Kč.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. informovat ředitele 2. základní školy a mateřské školy Beroun, IČ: 47515775, se
sídlem Preislerova 1335, 266 Ol Beroun, Mgr. Pavla Herolda o přijetí informace k
dotaci z Operačního programu Výzkum vývoj a vzdělávání výzvy Šablony
II Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy ve výši 2 787 426 Kč.

Termín: 26. 7. 2019

Ing. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, informovala radu města o schválení

dotace pro 2. ZS a MS z Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání Ministerstva školství,
mládeže a tělovýchovy. Při podání žádosti o dotaci do výzvy Šablony II nebyla předložena žádost o
udělení souhlasu zřizovatele, proto ředitel školy podává dodatečnou informaci a předkládá
rozhodnutí o schválení žádosti.

Stránka 4 z 20



Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Mgr. Květuše Slavíková
Fyp dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

11. 354/21/RM/2019 Zápis č. 4 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí, konaného
dne 18. 6. 2019
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Bc. Marie Marková

I. Rada města bere na vědomi

Zápis č. 4 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí, konaného dne 18. 6. 2019

RNDr. Chalupová omluvila nepřítomnou Bc. Markovou, vedoucí odboru sociálních věcí a
zdravotnictví. Zápisem z jednání komise zdravotnictví a sociálních věcí provedl místostarosta MSL
Tomčo, který byl jednání komise přítomen. Komise projednala především žádosti o přidělení bytů
zvláštního určení.

Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Zuzana Zelenková
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

12. 355/21/RM/2019 Zápis z komise pro prevenci kriminality

I. Rada města bere na vědomi

zápis z jednání komise pro prevenci kriminalit/ č. 3/2019 ze dne 3. 6, 2019.

Radě města byl předložen zápis z jednání komise pro prevenci kriminality.
RNDr. ChaluDova se dotázala na připravovanou úpravu, popř. tvorbu nového webu Bezpečný

Beroun. lna. Slivková, vedoucí Kanceláře tajemníka, uvedla názor odboru, že stránky by měly
zůstat zachovány, ale měly by být upraveny a modernizovány.
Mař. Kus připomněl, že webové stránky vznikly ve spolupráci s Policií České republiky. Z tohoto
důvodu by se s Policií ČR měly projednat případné změny a zjistit jejich stanovisko.
Mař. Chocová uvedla, že původní stanovisko komise bylo zachovat webové stránky a upravit je. V
současné době se komise přiklání spíše k vytvoření samostatné záložky na webových stránkách
města.

Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Jana Plavcova

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

13. 356/21/RM/2019 Odvolání a jmenování členů Povodňové komise města Beroun.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

RNDr. Jitka Ciroková

I. Rada města odvolává

t/to členy Povodňové komise města Beroun: Patrik Brodan, BBA; Ing. Šárka Endrlová;
Miroslav Šmíd; Jitka Zálomová.

II. Rada města jmenuje

tyto nové členy Povodňové komise města Beroun: Ing. Pavla Dvořáková; Ing. Ivana
Riegerová; Mgr. Květuše Slavíková; Jitka Šmídová, DiS. ; Mgr. Dušan Tomčo.
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Do jednání rady města se dostavil lna. Marek, zástupce vedoucí odboru životního prostředí.
Předložil radě města návrh na personální změny ve složení Povodňové komise města Beroun.
Odvolaní jsou členové, u kterých došlo ke změně funkčního zařazení nebo již nejsou zastupiteli či
zaměstnanci města Beroun.

Mař. Kus připomnět důležitost cvičen i činnosti povodňové komise.

Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková Hlasování

Zpracovatel: Ing. Jan Marek Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Typ dokumentu: Usnesení Usnesení: Přijato

14. 357/21/RM/2019 Zápis č. 4/2019 ze zasedání Komise životního prostředí
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
RNDr. Jitka drakova

I. Rada města bere na vědomí

Zápis č. 4/2019 ze zasedání Komise životního prostředí, konaného dne 19. června 2019.

II. Rada města souhlasí

aby v rámci aktualizace Ekologické studie Beroun byla roce 2019 aktualizována kapitola:
Voda.

lna. Marek dále předložil zápis ze zasedání komise životního prostředí. Komise projednávala
především městskou zeleň a aktualizaci ekologické studie Beroun.

Komise vedla diskuzi o tom, že výsadba stromů a keřů by měla mít v rozpočtu města vyšší podíl
než výsadba květin. Z této diskuze vyplynul návrh radě města přijmout usnesení, aby poměr
finančních prostředků vynakládaných na výsadbu a údržbu dřevin k finančním nákladům na
výsadbu a údržbu květin změnil ze současných 1:3 na cílových 3:1 ve prospěch dřevin.
Ze široké diskuze vyplynulo, že návrh komise životního prostředí nebyl radou města
akceptován. Rada města však konstatovala, že je nutné se zabývat způsoby snižování teploty ve
městě, zadržováním vody a pod.

Na podnět Mqr. Kuse, který zdůraznil potřebu odborné analýzy, uvedla RNDr. Chalupová, že již
zadala příslušné pracovnici odboru majetku a investic zajistit odborné podklady k tomuto tématu.
lna. Mastná a Mař. Kus vyjádřili nespokojenost s prací komise životního prostředí, která by měla
být poradním orgánem rady města, ale nepředkládá návrhy řešení.

S návrhem komise životního prostředí aktualizovat v Ekologické studii Beroun v letošním roce
kapitolu: Voda místo zamýšlené kapitoly: Klima rada města vyjádřila souhlas.

Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková

Zpracovatel: Ing. Jan Marek

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

15. 358/21/RM/2019 Smlouva o spolupráci při zajištění sběru obnošeného šatstva
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
RNDr. Jitka Či roková

I. Rada města souhlasí

s uzavřením Smlouvy o spolupráci při zajištění sběru obnošeného šatstva se společností
KOUTECKY s. r. o., se sídlem: Družby 1413, 419 Ol Duchcov; IČ: 63147084, v předloženém
zněni.

II. Rada města ukládá
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l. RNDr. Jitce Cirokové, vedoucí odboru životního prostředí

1. 1. zajistit plnění tohoto usnesení.

Termín: 15. 8. 2019

lna. Marek dále předložil návrh smlouvy o spolupráci při zajištění sběru obnošeného šatstva se

společností KOUTECKÝ s. r. o. Tato společnost oslovila starostku města Beroun s nabídkou
spolupráce v rámci projektu KLOK.TEX na podporu Fondu ohrožených dětí - Klokánek. Odbor
životního prostředí vytipoval sedm míst ve městě, kde by mohly být kontejnery umístěny.
Společnost bude zajišťovat vyprazdňování kontejnerů 3-4 x týdně. Společnost poskytne Fondu
ohrožených dětí - Klokánek l Kč z každého kilogramu textilního odpadu a městu Beroun bude
každoročně podávat informaci o množství sebraného odpadu.
Na dotazy Mař. Chocové a Mař. Kuse odpověděl lna. Marek, že město Beroun při sběru textilu
spolupracuje se čtyřmi subjekty. Dále jsou na území města umístěny další dva kontejnery od
společností, které s městem nespolupracují. Jeden z nich se nachází u prodejny COOP v Hlinkách.
Mař. Chocová upozornila na nepořádek v okolí tohoto kontejneru.

Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková

Zpracovatel: Ing. Jan Marek
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

16. 359/21/RM/2019 Uzavření dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo "Přestavba komunitního centra
na mateřskou školu Bezručova 928"

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

s uzavřením dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo číslo 3495/19 ze dne 23. 5. 2019 na veřejnou

zakázku "Přestavba komunitního centra na mateřskou školu Bezručova 928" uzavřené se

zhotovitelem ROYAL DIAMOND - stavební společnost s. r. o., Na Zavadilce 3/1936, Praha 6 -

Dejvice, 160 00 Praha, IČ: 47122439, kterým se mění část smlouvy upravující termín
dokončení stavby.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajistit plnění tohoto usneseni.

Termín: 26. 7. 2019

Do jednání rady města se dostavily lna. Nová a paní Dařinová, zástupkyně vedoucího odboru
majetku a investic.
Radě města byl předložen dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo "Přestavba Komunitního centra na
mateřskou školu Bezručova 928". Vzhledem k nepředvídaným okolnostem, které nebylo možné

zjistit před započetím přestavby, bylo zaviněno pozdržení stavebních prací. Z tohoto důvodu je
posunut termín dokončení stavby, a to do 30. 8. 2019, což je předmětem dodatku č. 2.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Martin Kopřiva

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasováni

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

17.
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360/21/RM/2019 Zrušení zjednodušeného podlimitního řízení na veřejnou zakázku
"Město Beroun - stavební a dispoziční úpravy budovy č. p.813 - městská knihovna"
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města rozhoduje

o zrušení zadávacího řízení na veřejnou zakázku "Město Beroun - stavební a dispoziční úpravy
budovy č. p. 813 - městská knihovna" podle §127 odst. (2), písm. d), zákona č. 134/2016 Sb.,
zákona o zadávání veřejných zakázek.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění plnění tohoto usneseni.

Termín: 30. 8. 2019

Inq. Nová předložila radě města návrh na zrušení zjednodušeného podlimitního řízení na veřejnou
zakázku "Město Beroun - stavební a dispoziční úpravy budovy č. p. 813 - městská knihovna".
Připomněla, že rada města rozhodla 31. 10. 2018 o přidělení této zakázky dodavateli Spektra -

KAZIKO. Předpokládaný termín zahájení plnění byl stanoven na l. 2. 2019, ale je podmíněn

ukončením zadávacího řízení a vydáním stavebního povolení. V průběhu stavebního řízení byly
vznášeny námitky účastníka řízení a na konci lhůt/ na odvolání se odvolali dva účastníci řízení. Z
tohoto důvodu není zadavatel schopen zajistit stavební povolení v předpokládaném termínu. Proto
nedošlo k podepsání smlouvy o dílo ze strany zhotovitele. Na základě těchto skutečností se

navrhuje radě města rozhodnout o zrušení řízení na výše uvedenou zakázku.

Mař. Kus zdůraznil potřebu vyvinout maximální úsilí, aby se na zahájení stavby pracovalo. RNDr.
Chalupová doplnila, že město na záměru zrekonstruovat budovu městské knihovny trvá.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Ing. Jindra Nová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

18. 361/21/RM/2019 Uzavření dodatku č. l na akci "Stavební úpravy pro vedení chodníků a
cyklostezek v ulici Plzeňská (úsek Koněpruská - OD Lidi)"

I. Rada města souhlasí

s uzavřením dodatku č. l smlouvy na veřejnou zakázku "Stavební úpravy pro vedení chodníků
a cyklostezek v ulici Plzeňská (úsek Koněpruská - OD Lidi)" účastníka zadávacího řízení
společnost PSS Bohemia, s. r. o., se sídlem Orebitská 66/6, Praha 3 - Žižkov 130 00, se sídlem,
IC: 26451255.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění plnění těchto usnesení

Termín: 25. 7. 2019

lna. Nová uvedla, že rada města schválila dne 29. 5. 2019 výběr dodavatele zakázky "Stavební
úpravy pro vedení chodníků a cyklostezek v ulici Plzeňská (úsek Koněpruská - OD Lidi)". Při
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kontrole smlouvy o dílo před jejím podpisem bylo odborem majetku a investic zjištěno nesprávné

vyčíslení částky DPH. Předloženým dodatkem č. l ke smlouvě o dílo je upravena cena díla a

nahrazena příloha smlouvy obsahující položkový rozpočet.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Petr Chlad

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasovaní

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

19. 362/21/RM/2019 Rozhodnutí rady města o výběru dodavatele na veřejnou zakázku

"Rekultivace zeleně v ulici Koněpruská - kruhový objezd" - opětovné vypsání

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města vybírá

k uzavření smlouvy na veřejnou zakázku "Rekultivace zeleně v ulici Koněpruská - kruhový
objezd" - opětovné vypsání účastníka výběrového řízení společnost STROMMY COMPANY

s. r.o., IC: 01919652, se sídlem Andělská Hora 143, 793 31, Andělská Hora, jehož nabídka
byla vyhodnocena jako ekonomicky nejvýhodnější.

II. Rada města souhlasí

s uzavřením smlouvy o dílo na veřejnou zakázku "Rekultivace zeleně v ulici Koněpruská -

kruhový objezd" - opětovné vypsání s vybraným dodavatelem STROMMY COMPANY s. r. o.,
IČ: 01919652, se sídlem Andělská Hora 143, 793 31, Andělská Hora, dle návrhu

předloženého ve výběrovém řízení na veřejnou zakázku. Cena díla je 732.093 Kč bez DPH.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Dresoví, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění plnění tohoto usnesení.

Termín: 15. 8. 2019

lna. Nová uvedla, že dne 15. 7. 2019 proběhlo otevírání obálek na veřejnou zakázku "Rekultivace
zeleně v ulici Koněpruská - kruhový objezd" - opětovné vypsání. Jako nejvhodnější byla vybrána
cenová nabídka společnosti STROMMY COMPANY s. r.o., 793 31 Andělská Hora,

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Mgr. Pavlína Poborská

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: l Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

20. 363/21/RM/2019 Výpůjčka části pozemku p.č. 1242/2 v k. ú. Beroun - SC Eden Beroun

s. r.o.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí

s výpůjčkou části pozemku p.č. 1242/2 v k. ú. Beroun, podle předloženého zákresu
společnosti SC Eden Beroun s. r. o., IČ: 24119865, se sídlem Pod Homolkou 1482, Beroun-
Město, 266 Ol Beroun, za účelem vybudování zpevněné plochy pro umístění l dobíječi
stanice pro elektrokola v rámci realizace projektu E-BIKE SHARING, na území města Beroun a
s uzavřením smlouvy o výpůjčce s touto společností, na dobu určitou 5 let.
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II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 9.8.2019

Pani Dařinová připomněla projekt sdílených elektrokol E-BIKE SHARING Beroun - Králův Dvůr -
Hýskov - Tetín. V rámci tohoto projektu má společnost SC Eden Beroun vybudovat na své náklady

zpevněnou plochu pro dobíječi stanici na pozemku ve svém vlastnictví. Jedná se však o pozemek v

oploceném uzavřeném areálu, kter/ nesplňuje podmínku přístupnosti dobíječi stanice po dobu 24

hodin. Společnost SC Eden proto zaslala žádost o výpůjčku části pozemku města Beroun mimo

oplocený areál, kde bude stanice umístěna.

Záměr města pronajmout část pozemku byl zveřejněn a nebyly k němu podány žádné nabídky ani

vyjádření.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

21. 364/21/RM/2019 Prodej části pozemku p.č. 547/9 v k. ú. Beroun.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města

nesouhlasit s prodejem části pozemku p.č. 547/9 v k. ú. Beroun.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Dresoví, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání
zastupitelstva města.

Termín: 25. 9. 2019

Radě města byla předložena žádost o prodej části pozemku v lokalitě Beroun-Závodf, Na Cibulce.
Požadovaná část pozemku sousedí s pozemkem ve vlastnictví žadatelů. Porada k majetku žádost
projednala a nedoporučila prodej z důvodu, že z hlediska územního plánu se jedná o veřejnou
zeleň a nesmí se zde platit.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Marcela Kvapilová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

22. 365/21/RM/2019 Pronájem částí pozemků p.č. 2705/1 a p.č. 2705/3 v k.ú. Beroun.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí

s pronájmem částí pozemků p.č. 2705/1 a p.č. 2705/3 v k. ú. Beroun a s uzavřením smlouvy o
nájmu mezi městem Beroun jako pronajímatelem a panem B!|:||;|||||! ;;|||| Ni|||||||| , bytem

Zdice jako nájemcem, za cenu 300,- Kč/rok, na dobu neurčitou,
s tříměsíční výpovědní dobou.
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'e by se ceny měly aktualizovat.
Paní Dařinová konstatovala, že soukromým osobám je cena pronájmu pozemku většinou stanovena

;I. Rada města ukládá

.. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usneseni.

Termín: 26.7.2019

:na. Mišina informoval radu města, že pan N|i||||;|l| uzavřel s Městským národním výborem v
Berouně v roce 1983 dohodu o dočasném užívání pozemku v lokalitě "Medrovna". Pozemky se
lacházejí v sousedství vodojemu a vedou přes ně vodovodní sítě a elektrické vedení vysokého
lapěti. V průběhu doby se doba platnosti smlouvy změnila na dobu neurčitou se šestiměsíční
/ýpovědní dobou, nájemné je ve výši 300, - Kč na rok. Pan NF ;: ; zemřel a jeho syn nyní žádá o
Dřevod smlouvy na svoji osobu.

Porada k majetku doporučila souhlasit s převodem nájmu. Záměr města pronajmout části pozemků
byl zveřejněn a nebyly k němu podány žádné nabídky ani vyjádřeni.
Mař. TomcQ se dotázal na způsob stanovení výše pronájmu pozemku, Ing. Mastná vyjádřila názor,

na 20 Kč/m2/rok.

Mař. Kus vyjádřil názor, že se nejedná o novou smlouvu, jen o převod původní smlouvy na
syna. Vzhledem k tomu, že se jedná o pozemek ve svahu a vedou přes něj sítě by cena měla
zůstat stejná.
RNDr. Chalupová uvedla, že město nemá vytvořený systém výše nájemného dle lokalit. Navrhla
prozatím ponechat výši nájemného stejnou.
lna. Mastná podotkla, že město by mělo mít stejný přístup ke všem.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: l Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

23. 366/21/RM/2019 Pronájem částí pozemků p.č. 2452/1 a p.č. 1192/38 v k. ú. Beroun.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí

s pronájmem částí pozemků p.č, 2452/1 a p.č. 1192/38 v k. ú. Beroun a s uzavřením smlouvy
o nájmu mezi městem Beroun jako pronajímatelem a panem Jwsii: ||| N|||||||;i| , bytem
wwÍM ÍÍÍMÍ^ ̂í;l|i:: Beroun - Město jako nájemcem, za cenu 7. 600, - Kč/rok, na dobu
neurčitou, s tříměsíční výpovědní dobou.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usneseníl.

Termín: 26.7.201S

Paní Dařinová předložila radě města žádost o pronájem částí pozemků v ulici Mládeže za účelem
provozování venkovní zahrádky k restauraci. Porada k majetku doporučila pozemek pronajmout.
Záměr města pronajmout pozemek byl zveřejněn a nebyly k němu podány žádné nabídky an
připomínky.

Výše nájemného je stanovena na 20,- Kč/m2/rok.
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Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

24. 367/21/RM/2019 Pronájem části pozemku p.č. 92/3 v k.ú. Jarov u Berouna, prodej částí
pozemků p.č. 92/8 a p.č. 92/3 v k.ú. Jarov u Berouna - NA VYVĚŠENÍ.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

se zveřejnénim záměru města projednávat pronájem části pozemku p.č. 92/3 v k. ú. Jarov u
Berouna, podle předloženého zákresu.

II. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města projednávat prodej částí pozemkň p.č. 92/3 a p.č. 92/8, oba
v k. ú. Jarov u Berouna, podle předloženého zákresu.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Dresoví, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace těchto usnesení.

Termín: 22. 7. 2019

Paní Daňnová uvedla, že na základě zaměření hranic pozemků v k. ú. Jarov u Berouna bylo zjištěno,
že části pozemků města mají připlacený manželé P||||l|| . Na další části pozemku mají vysazeny
túje a umístěn dřevěný přístřešek a stavební materiál. Porada k majetku doporučila dořešit
majetkové vyrovnání.

Při osobním jednání paní Pi;:|^|:|^ sdělila, že mají zájem o odkoupení zaplacených částí pozemků a
o pronájem části pozemku, kde jsou túje. Pozemek, kde je přístřešek a stavební materiál, vyklidí.
Radě města je předložena žádost o pronájem části pozemku o výměře cca 42 m2 a prodej částí
pozemků o výměře cca 28 m2.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

25. 368/21/RM/2019 Prodej pozemku p.č. 1261/57 v k. ú. Beroun - NA VYVĚŠENÍ.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města projednávat prodej pozemku p.č. 1261/57 v k. ú. Beroun.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 22. 7.2019
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Paní Dařinová předložila radě města žádost společenství vlastníků jednotek Košťálkova 1537 o

vydání souhlasu s umístěním rampy na část pozemku města a uzavření smlouvy o právu provést

stavbu. Jedná se o rampu k bytovému domu pro kočárky.

Porada k majetku doporučila prodat celý pozemek společenství vlastníků jednotek. Následně

společenství doložilo souhlas s koupí pozemku.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Alena Daň nová

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

26. 369/21/RM/2019 Natáčení - SILVERSHOT s. r.o.

K tomuto bodu jednáni byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

s pronájmem částí pozemků p.č. 2306/1, p.č. 2306/17, p.č. 1879/1, p.č. 9/1 vše v k. ú.
Beroun za účelem natáčení ve dnech 6. 8. - 7. 8. 2019 a p.č. 2450, p.č. 2451, p.č. 1192/33,

p.č. 1192/32, vše v k. ú. Beroun za účelem natáčení dne 10. 8. 2019 a s uzavřením smlouvy o
nájmu mezi městem Beroun jako pronajímatelem a společnosti SILVERSHOT s. r. o., IC:
28375521, se sídlem Macharovo náměstí 419/3, Střešovice, 162 00 Praha 6 jako nájemcem,
za cenu 20.000,- Kč/lokalita/den.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Dresoví, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 31. 7. 2019

Paní Dařinová předložila žádost společnosti SILVERSHOT o povolení natáčení několika scén do
připravovaného filmu "Chyby". Jednalo by se o natáčení v pěti lokalitách ve dvou termínech v
nočních hodinách. Společnost uvádí, že se jedná o natáčení klidných scén a štáb se bude chovat
maximálně ohleduplně.

Žádost byla předběžně projednána s vedením města, které doporučilo souhlasit s natáčením za
podmínek, že nebude rušen noční klad a bude zachována průjezdnost ulic.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel; Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

27. 370/21/RM/2019 Výpůjčka pozemku p.č. 1999/26 v k. ú. Beroun - NA VYVĚŠENI.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí

s ukončením smlouvy o výpůjčce ev. č. 0244/2019/VY/OMI ze dne 28. 5. 2019 uzavřené mezi
městem Beroun jako půjčitelem a ZO CSOP Ekologickou servisní organizací, IC: 68406088,

se sídlem Zlešická 1846/1, Chodov, 148 00 Praha 4, jako vypůjčitelem dohodou ke dni 31. 8.

2019.

II. Rada města ukládá
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l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 31. 8.2019

III. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města vypůjčit pozemek p.č. 1999/26 v k. ú. Beroun spolku Berounská
zeleň, z. s., IC: 08172480, se sídlem Smetanova 242/16, Beroun-Závodí, 266 Ol Beroun, za

účelem provádění opatření na ochranu přírody, tj. obnovení ovocného sadu na Veselé,
s účinností od l. 9. 2019.

IV. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1 zajištění realizace tohoto usnesení

Termín: 22. 7. 2019

Pani Daňnová připomněla radě města, že na svém jednání dne 20. 2. 2019 projednávala na návrh

zastupitele Mgr, Voldána žádost ZO CSOP Ekologické servisní organizace Praha 4 o dlouhodobý

pronájem bývalé višňovky v Berouně-Závodf za účelem obnovení ovocného sadu. Rada města

souhlasila s výpůjčkou pozemku a uzavřením smlouvy o výpůjčce mezi městem Beroun a ZO ČSOP
Ekologickou servisní organizací.

Dne 28. 5. 2019 Mgr. Voldán sdělil, že zajišťuje zápis nového spolku Berounská zeleň, z. s. do

spolkového rejstříku. Po provedení zápisu by chtěli převést smlouvu o výpůjčce uvedené višňovky
na tento nový spolek. Žádost o převod výpůjčky od současného vypůjčitele ZO ČSOP Ekologické
servisní organizace na nový spolek Berounská zeleň byla doručena na město dne 28. 6. 2019.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Alena Daňnová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

371/21/RM/2019 Zápis č 3/2019, z jednání Komise bytové, konaného dne 11. 6. 2019

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města bere na vědomí

zápis č. 3/2019, z jednání Komise bytové, konaného dne 11. 6. 2019.

II. Rada města bere na vědomí

předložené nové žádosti o nájem bytu ve vlastnictví města Beroun včetně stanoviska Komise
bytové Rady města Beroun.

Radě města byl předložen zápis z jednání komise bytové, kde komise projednávala nové žádosti o
nájem bytů pro příjmově vymezené osoby a žádosti o prodloužení nájemních smluv.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš Hlasování

Zpracovatel: Dagmar Mlčochova Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Typ dokumentu: Usnesení Usnesení: Přijato

29.
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372/21/RM/2019 Informace o zadání veřejné zakázky "Komunitní centrum 2" napřímo

oslovenému dodavateli

I. Rada města bere na vědomí

informaci o zadání veřejné zakázky "Komunitní centrum 2" napřimo oslovenému zadavateli.

lna. Nová podala radě města informace o opětovném zadání veřejné zakázky "Komunitní centrum

2" napřímo oslovenému dodavateli, a to společnosti RH stavby s. r. o. Tato společnost byla oslovena
v situaci, kdy město Beroun odstoupilo od smlouvy o dílo na realizaci výše uvedené zakázky se

společností LP doprava a stavby s. r. o.

Společnosti LP doprava a stavby bylo předáno staveniště za účelem provádění pouze přípravných

prací, protože v této době nebylo vydáno stavební povolení. Bylo však zjištěno, že společnost

provádí práce, které nebyly odsouhlaseny investorem, a práce byly zastaveny do doby vydání

stavebního povolení. Po vydání stavebního povolení byla společnost vyzvána k pokračování prací,

což přes opakované výzvy neučinila. Společnost LP doprava a stavby zahájení prací podmiňovala

požadavky, které byly pro město Beroun neakceptovatelné, nezúčastnila se ani navrhovaných

osobních jednání. Na základě těchto skutečností rada města odsouhlasila odstoupení od smlouvy

mezi městem Beroun a společností LP doprava a stavby. Toto odstoupení bylo zasláno

poštou. Společnost si dopis nepřevzala, neúspěšný byl i pokus o osobní předání. Další zaslání bylo

provedeno datovou zprávou, kterou společnost obdržela, tzn. že byla s odstoupením od smlouvy

seznámena.

Následně byla k podpisu smlouvy vyzvána společnost RH stavby s. r. o.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Ing. Jindra Nová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

30. 373/2 l/RM/2019 Rozhodnutí rady města o uzavřeni dodatku č. 4 ke smlouvě o dílo na

veřejnou zakázku "Přístavba pavilonu /odborné učebny/ na 2. ZS Beroun"

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města souhlasí

s uzavřením dodatku č. 4 ke smlouvě o dílo na veřejnou zakázku "Přístavba

pavilonu /odborné učebny/ na 2. ZS Beroun" se zhotovitelem ACG-Real s. r. o., se sídlem

Velehradská 1735/28, Vinohrady, 130 00 Praha 3, IC: 27094359, v předloženém znění,

kterým se navyšuje cena díla z částky 52.861.260,31 Kč bez DPH na 53. 256.259,65 Kč bez
DPH.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. 1. 1. zajištění plnění tohoto usnesení.

Termín: 26. 7. 2019

lna. Nová uvedla, že v průběhu realizace zakázky "Přístavba pavilonu /odborné učebny/ na 2. ZS

Beroun" byla zjištěna potřeba provedení některých víceprací, bez nichž by nebylo možné řádné

dokončení díla. Zároveň bylo zjištěno, že některé plánované práce není nutné provést, čímž se

částka nutná na vícepráce částečně snižuje. Tyto skutečnosti jsou součástí předloženého dodatku

č. 4 ke smlouvě o dílo.
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lna. Mišina poděkoval stavebnímu dozoru a pracovníkovi odboru majetku a investic za perfektní

dohled. Doplnil, že termín otevření přístavby pavilonu je stanoven na l. 9. 2019 a měl by být
dodržen.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Jakub Zelinka

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

31. 374/21/RM/2019 Rozhodnutí rady města o výběru dodavatele pro část veřejné zakázky

"Dodávka vnitřního vybavení pro 2. ZS Beroun - Část č. 2: Vybavení učeben jazyků"

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města vybírá

k uzavření smlouvy pro část veřejné zakázky "Dodávka vnitřního vybavení pro 2. ZS Beroun -

Část č. 2: Vybavení učeben jazyků" účastníka zadávacího řízení společnost MY DVA group
a. s., se sídlem Osadní 1053/28, 170 00, Praha 7 - Holešovice, IC: 29030684, jehož nabídka

byla vyhodnocena jako ekonomicky nejvýhodnější.

II. Rada města souhlasí

s uzavřením kupní smlouvy se společností MY DVA group a. s., se sídlem Osadní 1053/28, 170

00, Praha 7 - Holešovice, IC: 29030684, dle návrhu předloženého v zadávacím řízení na

veřejnou zakázku, za podmínky, že v zákonné lhůtě nebude podána žádná námitka. Cena

dodávky je 885,057,00 Kč bez DPH.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. 1. 1. zajištění plnění tohoto usnesení.

Termín: 30.8.2019

lna. Nová informovala o průběhu otevírání obálek s nabídkami na veřejnou zakázku "Dodávka
vnitřního vybavení pro 2. ZS Beroun" a hodnocení nabídek. Předmětem je vybavení učeben jazyků.

V zadávacím řízení byly podány dvě nabídky. Jeden z uchazečů byl vyzván k objasnění nebo
doplnění nabídky a písemnému zdůvodnění mimořádně nízké ceny. Hodnotící komise zdůvodnění

akceptovala a konstatuje, že účastník splňuje veškeré požadavky zadavatele a zákona. Jako
ekonomicky nejvýhodnější byla vyhodnocena nabídka společnosti MY DVA group a. s. Praha 7.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Jakub Zelinka

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

32. 375/2 l/RM/2019 Změna ceníku za pronájem prodejního místa a za rezervaci prodejního
místa na tržišti

I. Rada města schvaluje

ceník za pronájem prodejního místa a za rezervaci prodejního místa na tržišti Husovo
namésti, Beroun, v radou města upraveném znění, s účinností od l. 8. 2019.

II. Rada města ukládá
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l. místostarostovi Ing. Michalu Mišinovi

1. 1. zajištění realizace tohoto usneseni.

Termín: 1. 8.2019

Radě města byl předložen návrh na změnu ceníku za pronájem prodejního místa a za rezervaci

prodejního místa na tržišti.

Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že se na ni obrátila ředitelka Klubíčka Beroun, z. u. a Sociálního

podniku Klubek, z. u. s prosbou o udělení výjimky a osvobozeni poplatků za stánkový prodej v rámci
projektu Pojízdná kavárna KlubkoCafé. Cílem projektu je rozšíření tréninkového pracoviště o
pojízdnou kavárnu s prodejem výrobků klientů se zdravotním postižením. Činnost této organizace
může město podpořit např. právě bezplatným poskytnutím prodejních míst. Aby nebyly

diskriminovány jiné obdobné organizace, budou bezplatná prodejní místa poskytována i jim.

Radní kvitovali myšlenku podpory neziskových organizaci.

Z diskuze vyplynulo navržený text v předloženém ceníku: "Sleva ve výši 100% z ceny za pronájem

prodejního místa se poskytuje nestátním neziskovým organizacím, které jsou poskytovateli
registrovaných sociálních služeb, pokud své služby poskytují převážně na území města Beroun a
prodejní místo využívají v rámci své činnosti při provozování činností tréninkového pracoviště pro
osoby se zdravotním postižením nebo v souvislosti se zaměstnáváním osob se zdravotním
postižením na chráněných pracovních místech a jiných osob ohrožených sociálním vyloučením"
doplnit o podmínku: "organizace se musí prokázat na místě, že je registrovanou neziskovou
organizací s výše uvedenou činností".

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fráňova

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

33. 376/21/RM/2019 Harmonogram projednání návrhů v RM a ZM ve 2. pololetí 2019

I. Rada města schvaluje

Rámcový harmonogram projednávání návrhů v zastupitelstvu a v radě města ve 2. pololetí
roku 2019, podle radou města upraveného návrhu.

RNDr. Chalupová předložila radě města harmonogram projednání návrhů v RM a ZM ve 2. pololetí
roku 2019.

Mař. Kus navrhl doplnit body:

• Návrh transformace Mezinárodního hudebního festivalu Talichův Beroun

• Řešení problematiky grafitti ve městě Beroun

• Plnění Nařízení č. 8/2017, kterým se reguluje reklama šířená na veřejně přístupných místech

mimo provozovnu

Návrh transformace hudebního festivalu by projednala rada města a následně zastupitelstvo města

v září tohoto roku.

Rada města s doplněním souhlasila.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký Hlasováni

Zpracovatel: Hana Tučkova Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Typ dokumentu: Usnesení Usneseni: Přijato

34. 377/21/RM/2019 Výstava skulptury Love Hatě autorky Mii Florentine Weiss
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I. Rada města bere na vědomí

informaci o připravované výstavě skulptury Love Hatě.

II. Rada města souhlasí

s uskutečněním výstavy a pozváním navržených osob.

III. Rada města pověřuje

zajištěním realizace akce Kancelář tajemníka ve spolupráci s odborem školství a

volnočasových aktivit a Městským kulturním centrem Beroun.

RNDr. Chalupová předložila radě města informace o nabídce partnerského města Goslar na

zapůjčení uměleckého díla - plastiky Love Hatě od umělkyně Mii Florentine Weiss. Dílo staví proti

sobě obě lidské emoce, z jedné strany lze číst Love - láska, z druhé strany Hatě - nenávist. Je

symbolem sjednocené, svobodné a mírumilovné Evropy. Plastika byla vystavena ve městech Berlín,

Mnichov, Frankfurt nad Mohanem, Goslar, z kterého putovalo do francouzského partnerského

města Arcachon. Tím se Goslar připojil k myšlence přenést poselství za hranice Německa formou

štafetové předávky dalším partnerským městům.

Odhalení plastiky by mělo proběhnout dne 27. 9. 2019 za přítomnosti zástupců měst Goslar,

Arcachon, autorky díla a dalších významných hostů.

Inq. Mastná se dotázala, zda vedení města nevidí ve skulptuře propagaci EU a eura a zda bude

v Berouně vystavena hnědá nebo modrá varianta se žlut/mi hvězdami.

RNDr. Chalupová uvedla, že Je to přihlášení města Beroun k evropským kořenům a vyjádření přání

být součástí mírumilovné Evropy.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová

Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: l Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

35. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

V bodě Různé starostka RNDr. Chalupová informovala o chystané schůzce s ředitelem Domova
seniorů TGM, kdy bude opětovně projednáno navrácení části pozemku v lokalitě u hřbitova, aby
bylo možné rozšíření parkovacích míst.

Mqr. Kus a M3r_Chocoya upozornili na nedostatečnou údržbu zeleně ve městě (nesestříhané živé
ploty, plevel... ).

Mqr. Chlumská poděkovala za prořezání proschlé lípy v blízkosti křižovatky ulic Za Městskou horou
a Jungmannova.

Mgr. Kus se omluvil a opustil jednání rady města v 17.00 hod.
Dále přítomno 6 členů rady města.

Mqr. Chlumská se dále dotazovala na stav přípravy stavebních úprav Jungmannovy základní školy.
Podotkla, že se stále čeká na tepelný audit, nepracuje se na projektové dokumentaci. Upozornila
na průtahy a dlouhou přípravu.

Inq. Mastná uvedla podnět zastupitele Mgr. Voldána používat vratné kelímky na nápoje při
venkovních akcích města (Závodí fest, akce v kempu Na Hrázi apod). Podle zkušeností z jiných míst
používáním vratných kelímků rapidně klesá množství odpadu. Navrhla zatím použít vratné kelímky
bez potisku a v případě, že by se používání osvědčilo, by bylo možné udělat potisk města Beroun.
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Rada města podnět kvitovala. lna. Mastná byla požádána, aby projednala s ředitelem Městského
kulturního centra Beroun možnost zavedeni' vratných kelímků na akci Závodí fest.

Mař. Tomce informoval radu města o jednání se společností Astacus, která provozuje cukrárnu v

budově Plzeňky. Společnost vyjádřila záměr ukončit provozování této cukrárny a to co nejdříve.
Výpovědní lhůta je 3 měsíce. Pro tyto prostor/ se bude hledat nájemce.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

36. Závěr

Po projednání všech bodů jednání ukončila RNDr. Chalupová schůzi rady města.

Dále následovala valná hromada společnosti Berounská sportovní, a. s.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

37. 378/21/RM/2019 Výroční zpráva společnosti Berounská sportovní, a. s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Mgr. Antonín Marx, Ing. Vojtěch Matějček

I. Rada města v působnosti valné hromady
Berounská sportovní a. s., IČ: 25627406, se sídlem Na Ostrově 900, 266 Ol Beroun-Za vod i,
schvaluje Výroční zprávu za rok 2018 společnosti Berounská sportovní a. s.

Do jednání se dostavili člen představenstva lna. Matěiček a ředitel společnosti Mgr. Marx.
Na dotaz RNDr. Chalupové na důvod větší ztráty ve srovnání s rokem 2017 odpověděl Mgr. Marx,
že důvodem je růst mzdových nákladů, zvýšení počtu zaměstnanců a investice do zimního
stadionu. lna. Matěiček doplnil, že Berounská sportovní převzala sportoviště v polovině roku 2017.
Z tohoto důvodu byly v roce 2017 náklady na sportoviště jen za půl roku, ale v roce 2018 za
období celého kalendářního roku.

lna. Matěiček doplnil, že účetní závěrka byla přezkoumána auditorem.
Mař. Marx pohovořil o plánovaných stavebních úpravách zimního stadionu, jeho modernizaci a
údržbě.

Jednání bylo ukončeno v 18.00 hodin.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Ing. Michal Mišina
mistostarosta

RNDr. Soňa Chalupová

starostka
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Zapisovatelé:

Leona Pinkasová

zapisovatelka

Ověřovatelé:

Ing. Irena Mastná

radní
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